
PROTOKÓŁ  Nr XXXIII/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 stycznia   2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 14
55

. Obradom 

przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  udział wzięli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. radna powiatu jędrzejowskiego pani Ewa Kubas 

– Samociuk, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – 

załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia procedury opracowania i uchwalenia budżetu oraz rodzaju                               

i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 

b)  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2010r. 

- przedstawienie projektu uchwały przez Wójta Gminy, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

- opinia Komisji Rewizyjnej dotycząca kalkulacji dochodów, 

- opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotycząca wydatków, 

- dyskusja i podjęcie uchwały, 

c) określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na 

cele nie związane z budową, przebudową,  remontem, utrzymaniem i ochroną dróg,  

d) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Wodzisław na lata 2010- 2014. 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie 

Wodzisław, 

f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie Strzeszkowice  

stanowiących własność Gminy Wodzisław    i P. Krzysztofa i Anny małż. Dziób, 

g) wyrażenia zgody na najem  nieruchomości położonej                                                        

w Wodzisławiu stanowiącej własność Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy, 

h) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2010 rok, 

i) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław na 2010 rok, 

j) przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Budowa 

Systemu Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                                     

i zabezpieczenia wkładu własnego, 

k) przystąpienia Gminy Wodzisław do realizacji projektu systemowego „Program 

Aktywizacji Społeczno-Zawodowej Bezrobotnych w Gminie Wodzisław”. 

     8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania  

 Problemów Alkoholowych za 2009 rok.   
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     9. Przyjęcie sprawozdania Kierownika OPS z działalności za 2009 rok.   

   10. Przyjęcie informacji na temat realizacji planów pracy stałych komisji Rady Gminy  

 Wodzisław za 2009 rok.  

   11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

   12.  Sprawy różne.  

   13.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą trzecią  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą trzecią sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radnego Włodzimierza Siwca  , jednogłośnie – 15 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

 

 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Wójta Gminy Wodzisław w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do proponowanego 

porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

- przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Budowa 

Systemu Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                                     

i zabezpieczenia wkładu własnego, 

- przystąpienia Gminy Wodzisław do realizacji projektu systemowego „Program 

Aktywizacji Społeczno-Zawodowej Bezrobotnych w Gminie Wodzisław”. 

- ( pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o przedłożone projekty 

uchwał.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

15 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia projektów uchwał w sprawie –  

- przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Budowa 

Systemu Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                                     

i zabezpieczenia wkładu własnego, 

- przystąpienia Gminy Wodzisław do realizacji projektu systemowego „Program 

Aktywizacji Społeczno-Zawodowej Bezrobotnych w Gminie Wodzisław”. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekty omawiane będą w punkcie 8 

lit. „j” i lit. „k”. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 

proponowanego porządku obrad po zmianach. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 



 3 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  

 

 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała zebranych, że do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z 

sesji z dnia 29 grudnia 2009 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXII/09 z obrad sesji                   

z dnia 29 grudnia   2009  roku. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                       

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

 Radny Andrzej Malec zgłosił potrzebę oczyszczenia drogi powiatowej Wodzisław w 

kierunku Piotrkowic. 

 Wójt poinformował, że wielokrotnie interweniował w sprawie oczyszczenia odcinków 

Wodzisław- Gajówka i Wodzisław – Pękosław do Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie 

jednakże do tej pory nic w tym kierunku nie zrobiono. W porozumieniu z Wójtem Gminy 

Słupia Jędrzejowska i Burmistrzem Miasta i Gminy Sędziszów wystąpi z oficjalnym pismem 

do starosty Jędrzejowskiego  o podjęcie stosownych działań. Dodał, że jest to bardzo ważny 

problem gdyż na wielu odcinkach dróg powiatowych doszło w ostatnim czasie do wielu 

wypadków i kolizji. Obecny stan dróg nie pozwala na oczyszczenie dróg i należy poczekać do 

odwilży.  

 Pan Stanisław Zięba poinformował, że w ubiegły czwartek odśnieżana była droga 

gminna Lubcza- Janów, jednakże pominięto jedną z dróg dojazdowych min. do posesji w 

której zamieszkuje. Z informacji jaką uzyskał od wykonawcy usługi wynika, że w zleceniu 

nie ujęto w/w odcinka. Prosił o wyjaśnienie sprawy. 

 Wójt poinformował, że odcinek o którym mówił pan Zięba jest prywatnym dojazdem 

do posesji i gmina nie ma w obowiązku dbać o jej utrzymanie. W drodze wyjątku, gdy będzie 

całkowicie nieprzejezdna zleci jej odśnieżenie.  

 Przewodnicząca Rady Gminy zauważyła, że dawniej mieszkańcy wsi sami inicjowali 

odśnieżanie dróg w swoich sołectwach.  

 Sołtys wsi Dębiany poinformował, że w jego miejscowości przez 3 dni nie było wody. 

Przyczyną awarii było uszkodzenie  pompy. Zakład Usług Komunalnych pomimo naprawy 

nie uruchomił wodociągu. Zauważył, że wpływ na awarię miał brak odpowiedniego  

zabezpieczenia urządzeń, a koszt zakupu nowej pompy wyniósł   7.000zł.  
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 Sołtys wsi Stara Olszówka stwierdził, że należy kontrolować częstotliwość 

odśnieżania. Według niego nie zawsze usługa wykonywana jest prawidłowo.  

  Sołtys wsi Przewody zaproponował, aby przed okresem zimowym rozwozić piasek, a 

mieszkańcy sami posypią drogi.  

 Wójt zapewnił, że w przyszłości rozważy taką możliwość.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 

Ad. 7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że przedmiotowe projekty uchwał były 

omawiane na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów                                            

( opinia stanowi załącznik Nr 7  do protokołu). 

 

a) projekt uchwały w sprawie określenia procedury opracowania i uchwalenia budżetu oraz 

rodzaju    i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 

przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  

Omówiła zmiany jakich dokonano zgodnie z nowelizacją ustawy o finansach publicznych 

które polegają na : 

- zmianie terminu uchwalania budżetu tj. do 31 stycznia każdego roku, 

- zmianie układu wykonawczego budżetu, 

- obowiązku opiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową nie tylko projektu budżetu 

gminy, ale również uchwały budżetowej, 

- zlikwidowaniu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska- środki zaplanowane na ten cel 

zostały wprowadzone do  budżety, będą realizowane wszystkie zaplanowane zadania. 

Uwag ani pytań nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/209/10 w sprawie 

określenia procedury opracowania i uchwalenia budżetu oraz rodzaju    i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

 

b) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2010r.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt budżetu gminy na 2009 rok 

omawiany był przez wszystkie stałe komisje Rady w swoim zakresie tematycznym i uzyskał 

pozytywną opinię.  

 

Wójt Gminy przedstawił informację o głównych założeniach do projektu budżetu na 2010 rok                                      

z uwzględnieniem zadań inwestycyjnych ( informacja stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła : 

-  uchwałę Nr 1601/2009 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Wodzisław wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami na rok 2010, ( uchwała stanowi załącznik Nr 10 do 

protokołu). 

 

- uchwałę Nr 1602/2009 II  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Wodzisław na 2010 rok, ( uchwała stanowi załącznik Nr11 do 

protokołu).  
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- uchwałę Nr 1603/2009 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

w sprawie opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu dołączonej do projektu uchwały 

budżetowej Gminy Wodzisław na 2009 rok ( uchwała stanowi załącznik Nr12 do protokołu).  

 

Opinię Komisji Rewizyjnej dotycząca kalkulacji dochodów – przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Pani Iwona Woźniak   ( opinia stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  

 

Opinię  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotycząca wydatków- przedstawił 

Przewodniczący komisji Pan Artur Oleksiak ( opinia stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  

 

Dyskusja: 

Radny Artur Oleksiak zwrócił uwagę, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów wnioskowała o zwiększenie kwoty dotacji na odbudowę dróg powiatowych w 

Dębianach i Przyrębie. Pan Wójt zapewnił, że w trakcie roku budżetowego po uwolnieniu 

środków wysokość dotacji zostanie zwiększona. Pytał, czy obietnica zostanie dotrzymana.  

 Wójt wyjaśnił, że zwiększenie dotacji będzie zależało od decyzji powiatu dot. 

dofinansowania do odbudowy drogi powiatowej Wodzisław – Gajówka. W przypadku gdy 

gmina nie będzie musiała partycypować być może , że zwiększona będzie dotacja na 

wskazane przez radnego odcinki. Dodał, że należy mieć również na uwadze, iż w 2010 roku 

zwiększą się wydatki na oświatę o ok. 90.000zł. gdyż należy wypłacić nie planowane 

wcześniej zobowiązania płacowe wobec nauczycieli.  

 Radny Zbigniew Kaleta wyraził opinię, że przedłożony budżet jest bardzo 

rozbudowany i przyszłościowy. Pytał, czy planując budowę sieci wodociągowych i 

kanalizacyjnych zachęci się mieszkańców do korzystania z wybudowanej infrastruktury. 

Zauważył, że obecnie jest małe  zużycie wody oraz oddawana jest zbyt mała ilość ścieków. 

Pytał również, co z odbudową ulicy Jana Chryzostoma Paska w Wodzisławiu.  

 Wójt odnosząc się do tematu budowy sieci wodociągowej wyjaśnił, że są deklaracje  

zainteresowanych mieszkańców dot. podłączenia do sieci. Odnośnie kanalizacji 

poinformowała, że jest zainteresowanie mieszkańców zwłaszcza Wodzisławia, Świątnik i 

Łan. Inwestycja pomimo, że złożono wniosek o dofinansowanie i nie znajduje się liście 

podstawowej, to i tak będzie rozpoczęta we własnym zakresie. Związane to jest przede 

wszystkim z  rozbudową oczyszczalni ścieków w Wodzisławiu.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy 

Wodzisław na 2010 rok ( projekt stanowi załącznik Nr 15 do protokołu).    

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/210/10 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2010r. 

 

Wójt podziękował za jednomyślność w podjęciu uchwały zwłaszcza, że gmina wchodzi w 

wysokie zadłużenie. Poinformował, że będzie startował w nadchodzących wyborach 

samorządowych i zakończy zaplanowane zadania.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 15 min. przerwę.  

 

c) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na cele nie związane z budową, przebudową,  remontem, utrzymaniem                     



 6 

i ochroną dróg, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 16 

do protokołu).  

 Wójt poinformował, że ustawa o drogach publicznych w 2005 roku nałożyła na gminę 

obowiązek określenia opłat za zajęcie pasa drogowego. Określa ona  maksymalne stawki 

opłat w zależności od potrzeb oraz wielkości zajęcia pasa drogowego.  Projekt uchwały został 

przygotowano wzorując się na uchwałach przyjętych przez sąsiednie gminy. Dodał, że być 

może proponowane stawki są zbyt wysokie i można je zmienić, ale Rada Gminy ma 

obowiązek podjęcia uchwały. Brak uchwały zostało zauważone przez inspektorów 

Regionalnej Izby Obrachunkowej podczas  trwającej obecnie  kontroli. Wyjaśnił, że opłaty 

nie będą naliczane wstecz. Stawki nie są wysokie, a obowiązek uiszczenia opłaty będzie 

spoczywał na inwestorze, który wejdzie w pas drogowy. Opłaty są pobierane na wszystkich 

rodzajach dróg i są określane przez poszczególnych właścicieli. 

 Radny Artur Oleksiak zaproponował, aby przesunąć głosowanie w sprawie przyjęcia 

przedłożonego projektu uchwały. Należy dokonać szczegółowej analizy stawek gdyż radni 

nie zostali wcześniej zapoznani z projektem. Być może niektóre stawki należy obniżyć, a 

niektóre podnieść.  

 Wójt wyjaśnił, że uchwałę należy podjąć a wysokość stawek nie jest tak istotna.  

 Radny Janusz Zasada pytał, co w przypadku gdy na prywatnej posesji znajduje się sieć 

wodociągowa lub kanalizacyjna.  

 Wójt wyjaśnił, że właściciel nieruchomości przez którą przechodzi sieć wodociągowa 

czy kanalizacyjna może żądać czynszu dzierżawnego. Wracając do przedłożonego projektu 

stwierdził, że podjęcie uchwały można przesunąć na kolejną sesję Rady, jednakże należy 

dopełnić tego obowiązku.  

 Sołtys wsi Przewody przypomniał, że Rada Gminy podjęła uchwałę o handlu 

obwoźnym, według której należy pobierać opłatę od handlujących. Do dnia dzisiejszego z 

tego tytułu nie wpłynęły żadne dochody. Wyraził opinię, że podobnie będzie w przypadku 

pobierania opłat za zajęcie pasa drogowego.  

Wójt zauważył, że kontrolą handlu obwoźnego zajmuje się policja i sanepid. Po każdej 

interwencji ze strony gminy zauważa się kontrole ale nie handlu obwoźnego tylko sklepów 

znajdujących się na terenie gminy. 

 Radny Artur Oleksiak złożył wniosek formalny, aby wprowadzić zmianę porządku 

obrad poprzez zniesienie  punktu c tj. podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele nie związane z budową, 

przebudową,  remontem, utrzymaniem   i ochroną dróg. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia w/w wniosku 

formalnego. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem wniosku formalnego tj. zmiany porządku obrad głosowało 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wniosek został przyjęty.             

 

 d) projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wodzisław na lata 2010- 2014, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy              

( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Sołtys wsi Przewody stwierdził, że nie zapoznał się z projektem uchwały. 

Wójt wyjaśnił, że wszystkie projekty uchwał znajdują się na stronach internetowych BIP. 

Radny Zbigniew Kaleta zwrócił uwagę na zapisy rozdziału trzeciego. Przypomniał, że 

komisja  zdrowia na jednym ze swoich posiedzeń zapoznała się ze stanem budynków 

komunalnych i stwierdzono, że wiele z nich nadaje się do kapitalnego remontu.  
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Radny pytał, czy powołana zostanie specjalna komisja , która oceni stan techniczny 

budynków oraz określi jakie remonty należy wykonać i jaki ma być wkład własny 

mieszkańców.  

Wójt stwierdził, że jest to bardzo ważny problem. W gminie jest dwóch zarządców budynków 

komunalnych – Zakład Usług Komunalnych  oraz gmina. Stan techniczny mieszkań nie jest 

dobry. Czynsze są bardzo niskie, a niektórzy lokatorzy i tak  ich nie płaca. Gmina nie 

dysponuje mieszkaniami socjalnymi dlatego też należy dbać o istniejące. Ustalono, że 

zarządzaniem mieszkaniami komunalnymi zajmie się jedna osoba. Poinformował, że planuje 

się, aby po uzyskaniu zgody mieszkańców wsi Klemencice przebudować budynek byłej 

szkoły na mieszkania komunalne. Pozwoli to eksmitować lokatorów zamieszkujących tzw. 

służbówkę przy ulicy Brzezie.  Część mienia zostanie sprzedana. Kończąc wypowiedź 

podkreślił,  że społeczeństwo ubożeje, w widać to po ilości składanych podań o przyznanie 

mieszkań komunalnych.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/211/10 w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wodzisław na 

lata 2010- 2014. 

 

e) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wodzisław, położonej                     

w obrębie Wodzisław, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik 

Nr 18 do protokołu). 

 Pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/212/10 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Wodzisław, położonej  w obrębie Wodzisław. 

 

Na sesję przybyła Radna Powiatu Jędrzejowskiego pani Ewa Kubas- Samociuk.  

 

f) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych                     

w obrębie Strzeszkowice  stanowiących własność Gminy Wodzisław    i P. Krzysztofa i Anny 

małż. Dziób, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 19 do 

protokołu).  

Wójt wyjaśnił, że zamiana dotyczy utworzenia drogi dojazdowej do pól, do których obecnie 

nie ma dojazdu. Działka gminna jest dzikim wysypiskiem śmieci. Zebranie wiejskie wyraziło 

zgodę na zamianę.  

Pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/213/10 w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie Strzeszkowice  

stanowiących własność Gminy Wodzisław    i P. Krzysztofa i Anny małż. Dziób. 
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g ) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na najem  nieruchomości położonej                     

w Wodzisławiu stanowiącej własność Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy,  

przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 20 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/214/10 w sprawie  

wyrażenia zgody na najem  nieruchomości położonej  w Wodzisławiu stanowiącej własność 

Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy.   

 

h) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2010 rok, 

przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 21 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/215/10 w sprawie  

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2010 rok. 

 

i) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław 

na 2010 rok, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 22 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/216/10 w sprawie  

przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław na 2010 rok. 

 

j) projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-

świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                                     

i zabezpieczenia wkładu własnego, , przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt 

stanowi załącznik Nr 23 do protokołu).  

Sekretarz Gminy wyjaśniała, że na poprzedniej sesji rady również podjęto uchwałę o 

przystąpieniu do projektu. Obecnie przedłożony  projekt obejmuje zakres informacji 

przestrzennej. Jest to wymóg przyjęcia wniosku do realizacji. 

Pytań ani uwag nie było.  

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/217/10 w sprawie  

przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Budowa Systemu 

Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                                                           

i zabezpieczenia wkładu własnego. 

k) projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do realizacji projektu 

systemowego „Program Aktywizacji Społeczno-Zawodowej Bezrobotnych w Gminie 

Wodzisław”, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 24 do 

protokołu).  
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Wójt wyjaśnił, że dzięki środkom finansowym pozyskanym w ramach programu można 

przeprowadzić szkolenia bezrobotnych, a także zatrudnić 2 pracowników socjalnych. Są to 

osoby bardzo pomocne w pracy ośrodka.  

Kierownik OPS przedstawiła wniosek komisji zdrowia dot. większej aktywności 

pracowników socjalnych w zakresie ich pracy w terenie. Podkreśliła, że zatrudnienie 

dodatkowych pracowników socjalnych jest bardzo potrzebne, gdyż obecnie ośrodek nie 

spełnia kryterium związanego z liczbą mieszkańców tj. 1 pracownik powinien obsługiwać  

2000 mieszkańców, a liczba ta jest o wiele wyższa.  

Wójt poinformował, że 30% zadań ośrodka to zadania zlecone, a 70% to zadania własne. 

Należy dążyć do tego aby w przyszłości  z budżetu wojewody pozyskać środki na utrzymanie 

nie 2 tak jak jest do tej pory, a 4 pracowników socjalnych. Program aktywizacji społeczno- 

zawodowej zakończony zostanie w 2013 rok. Aby ośrodek prawidłowo funkcjonował jego 

budżet powinien być wyższy o ok. 4 mil. zł. Apelował do sołtysów i radnych o zgłaszanie do 

OPS przypadków konieczności udzielenia pomocy  osobom samotnym i  starszym zwłaszcza 

w okresie zimy. Dodał, że jest możliwość wprowadzenia pomocy sąsiedzkiej. Dodała, że 

GOZ zakupił samochód służbowy dzięki któremu będzie możliwość dojechania do chorych i 

potrzebujących.  

Sołtys wsi Przewody zwrócił, uwagę, że sołtysi nie powinni wyręczać pracowników OPS.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIII/218/10 w sprawie  

przystąpienia Gminy Wodzisław do realizacji projektu systemowego „Program Aktywizacji 

Społeczno-Zawodowej Bezrobotnych w Gminie Wodzisław”.  

 

Ad 8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2009 rok.   

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2009 rok przedstawił Pełnomocnik Wójta Gminy Pan Michała Kruk                      

( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 25 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2009 rok  

W głosowaniu brało udział15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej 

Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2009 rok.  

 

Ad. 9. Przyjęcie sprawozdania Kierownika OPS z działalności za 2009 rok. 

 

Sprawozdanie z działalności za 2009 rok przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wodzisławiu pani Anna Skiba ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 26 do 

protokołu).  

Radny Artur Oleksiak odniósł się do informacji dot. kosztów umieszczania podopiecznych w 

domach pomocy społecznej. Pytał, czy jest możliwość aby w pierwszej kolejności osobami 

tymi zajmowały się ich rodziny lub aby  ponosił wyższe koszty opiekuńcze. Wyraził opinię, 

że kwota 90.000zł. na w/w zadanie jest zbyt wysoka.  

Kierownik OPS wyjaśniła, że alimentacja jest dobrowolna i wiele osób pokrywa częściowe  

koszty pobytu członków swoich rodzin w DPS.  
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Radny Artur Oleksiak stwierdził, że są rodziny,  których status materialny pozwala na 

pokrycie całkowitego kosztu pobytu  w DPS.   

Kierownik poinformowała, że o skierowaniu do DPS decyduje sam zainteresowany. 

Przeprowadza się dobrowolną alimentację. Jest to zgodne z prawem obowiązującym                      

w Polsce, chociaż jest do tego wiele zastrzeżeń. 

Radny Artur Oleksiak zauważył, że OPS powinien dokładnie weryfikować wnioski. 

Kierownik OPS poinformowała, że pracownicy ośrodka oferują inne formy pomocy, jednakże 

pokrywanie kosztów pobytu podopiecznych w DPS należy do zadań własnych gminy. 

Radny Andrzej Roliński poinformował, że jedna z osób umieszczonych w DPS ma dzieci, 

których status materialny pozwala na pokrywanie w całości wymaganych kosztów. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Wodzisławiu wyraził opinię, że sprawę można wyjaśnić ale nie 

powinno to być omawiane na sesji. 

Radny Zbigniew Kaleta odniósł się do wniosku jaki wystosowała komisja zdrowia dot. 

zwiększenia aktywności pracy pracowników socjalnych. Wyjaśnił, że nie chodziło w nim o 

zwiększenie aktywności sołtysów, a jedynie pracowników OPS. Poruszył również temat 

dojazdu  pracowników socjalnych do podopiecznych. Wyraził opinię, że pracownicy powinni 

bez ograniczeń dysponować samochodem służbowym. 

Sołtys wsi Przewody odnosząc się do przedstawionego sprawozdania pytał, czy osoby 

bezrobotne przeszkolone dzięki środkom pozyskanym przez OPS  podjęły pracę, czy dalej 

korzystają z pomocy OPS. 

Kierownik OPS poinformował, że nikt nie znalazł zatrudnienia.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania   Kierownika 

OPS z działalności za 2009 rok. 

W głosowaniu brało udział15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania  Kierownika OPS                        

z działalności za 2009 rok. 

 

Ad. 10. Przyjęcie informacji na temat realizacji planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Wodzisław za 2009 rok.  

 

Sprawozdanie z realizacji planu Komisji Rewizyjnej przedstawiła  Przewodnicząca 

Komisja Pani Iwona Woźniak  ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). Pytań, 

ani uwag nie było. 

Sprawozdanie z realizacji planu Komisji Rozwoju Gospodarczego                                           

i Finansów przedstawił jej Przewodniczący Pan Artur Oleksiak ( sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 28 do protokołu). Pytań, ani uwag nie było.    

  Sprawozdanie z realizacji planu Komisji Oświaty, Kultury Fizycznej i Sportu 

przedstawiła jej Przewodnicząca Pani Zofia Jędrzczyk ( sprawozdanie stanowi załącznik              

Nr 29 do protokołu ). Pytań, ani uwag nie było. 

 Sprawozdanie z realizacji planu Komisji Zdrowia, Opieki  Społecznej, Administracji i 

Bezpieczeństwa publicznego przedstawił jej Przewodniczący Pan Zbigniew Kaleta                         

( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 30 do protokołu ). Pytań, ani uwag nie było. 

 Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim stałym komisjom za 

dotychczasową pracę 

 Pytań ani uwag nie było. 
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Przestąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych komisji 

Rady. 

Za przyjęciem sprawozdań radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu 

jawnym. Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdań. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt Gminy odnosząc się do wniosków i interpelacji : 

- radnego Andrzeja Malca – dot. oczyszczenia drogi powiatowej Wodzisław- Gajówka ale 

również odcinków Wodzisław- Sędziszów czy  Mierzawa poinformował, że pomimo wielu 

interwencji i zgłoszeń nić w tym kierunku nie zrobiono. Prosił obecną na sesji radną powiatu 

panią Ewę Kubas- Samociuk o poruszenie tematu na najbliższym posiedzeniu zarządu. Dodał, 

że w/w odcinki dróg można było wcześniej oczyścić z zalegającego lodu i śniegu gdyż 

pozwalały na to warunki pogodowe. Zaproponował, że zaprosi dyrektora zarządu dróg lub 

pana starostę na spotkanie w tej sprawie.  

Radna Ewa Kubas- Samociuk podkreśliła, że zły stan dróg powiatowych to ważny problem 

nie tylko w gminie Wodzisław. Wystosowała indywidualne pismo do władz zarządu powiatu 

w w/w sprawie. Dodała, że obecne jest zbyt niska temperatura i nie da się usunąć 

zalegających muld śniegu i lodu. Od wczoraj, na terenie gminy Sędziszów drogi powiatowe 

oczyszczane są przez miejscowy ZUK. 

Radna Zofia Jędrzejczyk zauważyła, że powodem złego odśnieżania jest niekompetencja 

firmy wykonującej usługi w tym zakresie. Radna zgłosiła potrzebę ścinki poboczy na odcinku 

drogi powiatowej Mierzewa – Niegosławice. 

Sołtys wsi Przewody pytał, czy planowana jest ścinak poboczy drogi do Przezwód oraz czy 

położona zostanie dodatkowa warstwa asfaltu. 

Wójt zwracając się do radnej powiatu prosił o interwencję w sprawie przyśpieszenia 

formalnego przekazania ulicy Krakowskiej ( starej E-7)  na rzecz gminy. Dodał, że na w/w 

odcinek będzie składany wniosek o pozyskanie środków w ramach tzw. schetynówki, a 

formalnie gmina nie jest właścicielem drogi.  

- pana Stanisława Zięby dot. odśnieżenia drogi dojazdowej we wsi Lubcza Janów, przyznał, 

że pan Zięba miał rację. Droga należy do gminy i należy ją odśnieżać, 

- uwag sołtysa wsi Stara Olszówka dot. nieprawidłowego odśnieżania dróg gminnych nie 

zgodził się z wyrażoną opinią i życzył aby co roku wszystkie drogi gminne były tak 

odśnieżane jak dotychczas. Usługa jest wykonywana bez zastrzeżeń. 

Wójt poruszył temat oświetlenia sołectw Olbrachcie i Dębiany gdzie mieszkańcy sami 

włączają oświetlenie uliczne poza wyznaczonymi godzinami. Poinformował, że zakład 

energetyczny zabezpieczył włącznik, a w przypadku gdy jeszcze raz oświetlenie zostanie 

włączone zleci całkowite odłączenie oświetlenia ulicznego od sieci energetycznej. 

Sołtys wsi Piskorzowice poinformował, że w ciągu ostatnich dwóch lat wielokrotnie zgłaszał 

w/w problem.  

 

 

Ad.12. Sprawy różne. 

 

Sołtys wsi Piotrkowice prosił o odmulenie mostu w jego miejscowości. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Spółdzielni Mieszkaniowej „Przyszłość” 

dot. wyremontowania drogi dojazdowej do i parkingu przy bloku Nr 3 ( pismo stanowi 

załącznik Nr 31 do protokołu). Dodała, że w w/w sprawie wpłynęły również pisma od 

mieszkańców bloku Nr 3 i Nr 2.  
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Ad.13. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 

Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą trzecią, pierwszą w 2010 roku,  sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Protokolant            Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 

   

 / Aleksandra Adamska   /         / Włodzimierz Siwiec /                  /  Iwona Pietras / 

 

 

 

 

 


